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ZAPISNIK 

S 37. SJEDNICE VMO ŠKURINJSKA DRAGA 
 

37. sjednica VMO Škurinjska draga  održana je 17. 6. 2009. (srijeda) s početkom u 17:00 sati u 
prostorijama MO Škurinjska draga, Porečka 94. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Nada Kegalj, predsjednica VMO 
- Rajko Ban, zamjenik predsjednice VMO 
- Ognjen Crnković, član VMO 
- Milan Mandić, član VMO 
- Perla Šunjić, članica VMO 
- Dragana Ivošević, tajnica MO 
 
Usvajanje zapisnika sa 36. sjednice Vijeća MO Škurinjska draga 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 
  
1. DOPIS OŠ ŠKURINJE 
2. DOPUNA PRIORITETA ZA 2010. 
3. UTROŠAK SREDTAVA NAGRADE "NAJ ON-LINE" 
4. RAZNO 
 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 
 
Nada Kegalj  pročitala je dopis OŠ Škurinje u kojem oni traže da se osigura parkirno mjesto za 
invalide. Poslali su i popratnu dokumentaciju iz koje se vidi da Rijeka promet sugerira Školi da to 
traži preko sredstava prioriteta. Mjesnog odbora 
Kako se radi o znatnim sredstvima Vijeće je donijelo slijedeći  
 
Zaključak 
  
Prihvaća se i podupire zahtjev Osnovne škole "Škurinje" da se  izradi parkirno mjesto za 
invalide. Kako zahtjev iziskuje veća financijska sredstava, ovaj zahtjev postavit  će se na 
prvu slijedeću listu prioriteta  u  2011. godini. 
      
 
 
AD 2 
 



  

Predsjednica izvještava da će se ove godine realizirati "stari" prioritet – ureñenje dječjeg igrališta 
u Ulici Rastočine kbr. 3. 
Kako će se na realizaciju ovoga projekta utrošiti znatni dio sredstava ostat će nepokriveni neki 
manji zahvati za koje se računalo da će se realizirati u 2009. Zato je predložila, a Vijeće prihvatilo 
slijedeći 
 
 
 
Zaključak: 
 
Nadopunjuju se prioriteti za 2010. godinu stavkama koje su zbog realizacije zaostalih 
"starih" prioritetima za ovu godinu otpali. To su pozicije  
 
- ureñenje zelene površine izmeñu 9 i 11 u Jelićevoj ulici i na ulazu u Ulicu Lukačićeve 
  stube 
- ureñenje dječjeg igrališta uz Jelićevu 15 , te sanacija prolaza uz Jelićevu 15 
 
 
 
 
AD 3 
 
Predsjednica je pročitala dopis – odgovor Odjela za gradsku samoupravu i upravu u kojem 
odbijaju naš prijedlog za utrošak sredstava od nagrade. Oni kažu da se sredstva mogu trošiti 
isključivo na program ili programe koji prethodno moraju proći kroz stručnu verifikaciju Odjela.  
 
Zaključak: 
 
Članovi Vijeća prihvatili su ovu informaciju i odlučili da će članovi Vijeća do slijedeće 
sjednice sastaviti program i osmisliti program ili način na koji će utrošiti sredstva nagrade.  
 
   
  
 

 
 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednca VMO Škurinjska draga: 
 

               Dragana Ivošević                       Nada Kegalj 
 
 
 

 

 
 
 
 

         
                                                  
 

 

 

 

 


